
Vendula Bernardová 

sídl. U Cukrovaru 1074 

278 01 Kralupy nad Vltavou 

 

Libor Lesák 

Starosta města 

Městský úřad 

Palackého nám. 1 

278 01 Kralupy nad Vltavou 

 

V Kralupech nad Vltavou dne 26.1.2024 

 

 

Otevřený dopis starostovi města Kralupy nad Vltavou p. Liboru Lesákovi 

 

 

Vážený pane starosto, 

 

Píši Vám ohledně dlouhotrvajícího problému s parkováním v našem městě. V internetovém videu jste občany vyzval, 

že pokud budou mít nějaký dotaz, nebo je něco trápit, že se mají za Vámi zastavit a problém s Vámi vyřešit. Proto 

jsem se rozhodla Vás kontaktovat touto formou, která si myslím, že je pro oba výhodnější a ušetří čas oběma stranám. 

 

Již delší dobu pociťují občané Vašeho města problém s parkováním, který je dle mého názoru ignorován. Bydlím v 

ulici sídl. U Cukrovaru a pokaždé když přijíždím domů z práce kolem 19:00, je v podstatě nadlidský úkon zde najít 

parkovací místo. Respektive pokud je zavřen bazén a sportovní hala, není problém parkovací místo najít. Jak již před 

třemi lety zmínila paní Jiřina Herainová (ODS) ve videu: https://youtu.be/P5yCe9UDWjI?t=125 , že Cukrovar je už auty 

přetížený a pokud se ve sportovní hale koná akce cituji: “což bývá docela často, tak obyvatelé tady nemají šanci 

zaparkovat.“  Tato slova se potvrdila během pandemie koronaviru, kdy za celou pandemii a zavřenými sportovišti 

nebyl ani jeden den problém s parkováním. 

 

Myslela jsem, že výstavba nového parkovacího domu by tomuto problému mohla částečně ulevit a lidé cestující za 

sportem nechají své automobily v parkovacím domě a zbytek cesty ke sportovišti dojdou. Bohužel tato myšlenka byla 

velice mylná a paradoxně většina sportovců má problém k hale dojít, takže potřebují parkovat co nejblíže. Popřípadě 

čekat na své ratolesti co nejblíže sportovní hale. Není výjimkou, že kolem sportovní haly stojí několik automobilů 

uprostřed silnice se zapnutým světelným výstražným znamením, ve kterých vyčkávají rodiče. 

 

Obracím se na Vás tedy s prosbou, aby tento problém s parkováním byl řešen dříve než s výstavbou nové sportovní 

haly, která bohužel přivede další nové sportovce, kde ani nová parkovací místa nemusejí stačit, a tudíž se tento 

problém může nadále prohlubovat. Věřím, že se v okolí najde několik ploch, kde by se mohlo vystavět nové parkoviště 

např. pouze pro rezidenty s platnou parkovací kartou, nebo vyznačením tzv. „modrých“ parkovacích zón, které by 

opět byly vyhrazeny pro rezidenty. 

 

Předem děkuji za Vaši odpověď a případné vyřešení tohoto problému, který sužuje nejen sídliště U Cukrovaru, nýbrž 

celé Kralupy nad Vltavou. 

 

 

S pozdravem 

 

Bernardová Vendula 

Občan Kralup nad Vltavou 

 

https://youtu.be/P5yCe9UDWjI?t=125

